
اقتصادی 6

گروه اقتصــادی - نایب رییس 
کمیسیون صنایع مجلس اظهار داشت: 
در جلسه سه شنبه کمیسیون صنایع مقرر 
شــد که تا جلسه یکشنبه، رفع ابهامات 
شورای نگهبان که توسط کمیته صنایع 
تهیه شــده به کمیســیون ارجاع داده 
شــود. ممکن است امروز در کمیسیون 
اصلاحات نهایی انجــام و در غیر این 
صورت به جلسه سه شنبه منتقل می شود. 
علی جــدی در مورد آخرین وضعیت 
تصمیم گیری ها در حوزه خودرو اظهار 
کــرد: وزیر صمت نظراتــی در حوزه 
خودرو داشــتند و گفتند نیاز به فرصتی 
دارند تا از سال آینده خودشان واردات 
را آزاد کنند. البته کمیسیون صنایع از این 
اظهارات اقناع نشــد، برخی از مواردی 
هم که ایشان مطرح می کردند قابل انجام 
نیست. از همین روی قرار شد هفته بعد 
جلسه ای با محوریت خودرو با وزارت 
صمت داشته باشیم.برنامه وزیر صمت 
بر این اســت که میزان تولید خودرو را 

در ســال آینده به 1 میلیون و 600 هزار 
دســتگاه برســد. طبق بررسی اعضای 
کمیسیون صنایع مجلس محقق شدن این 
برنامه کمی سخت است. در جلسه ای که 
هفته آینده با وزیر صمت خواهیم داشت 
همین مسئله مورد بررسی قرار خواهد 
گرفــت. باید دید انگیــزه ای که در این 
برنامه  برای افزایش تولید خودروسازان 
در نظر گرفته شده چه چیزی است. چون 
به هرحال الان خودروسازان انگیزه ای 
برای این کار ندارند، شــاهد هستیم که 
بسیاری از خودروها به بهانه نبود قطعه 
را در پارکینگ نگه داشته اند. اینکه برای 
سال آینده چه انگیزه ای ایجاد می شود، 
هنوز مشــخص نیســت. نایب رییس 
کمیســیون صنایع مجلس خبر داد: در 
جلسه سه شنبه کمیسیون صنایع مقرر 
شد که تا جلســه یکشنبه یعنی امروز، 
رفع ابهامات شورای نگهبان که توسط 
کمیته صنایع تهیه شــده به کمیســیون 
ارجاع داده شــود. ممکن اســت امروز 

در کمیسیون اصلاحات نهایی شود که 
در غیر این صورت به جلســه سه شنبه 
منتقل می شــود. وی اضافه کرد: ما در 
مــورد عرضه خودرو در بورس مطلبی 
نشنیده ایم. سازمان بورس چرا باید چنین 
موضوعــی را اعلام کند یا حتی بگوید 
قیمت افزایش می یابد؟ وزاتخانه تاکنون 
چنین موضوعی را بــه ما اعلام نکرده 
اســت. جدی خاطرنشــان ساخت: تا 

زمانی که عرضه و تقاضا متنناسب نشود، 
مشکل قیمت خودرو حل نخواهد شد 
و بدتــر هم خواهد شــد. بنابراین باید 
دیدگاه منطقی داشــته و عرضه خودرو 
را ســاماندهی کنیم؛ از آنجا که عرضه 
داخلی پاســخگوی بازار نیست باید از 
جای دیگر و از طریق واردات آن را تامین 
کنیــم. در غیر این صورت بازار خودرو 

همچنان دچار التهاب خواهد بود.

گروه اقتصادی -در نخســتین 
نشست شورای عالی کار دولت سیزدهم 
کــه با حضور وزیر تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی، معاون روابط کار و نمایندگان 
گروههای کارگری و کارفرمایی برگزار 
شد، پیشنهاد غیرنقدی شدن بن خواربار 
کارگران مــورد موافقت قرار نگرفت 
و نمایندگان کارگــری بر لزوم ترمیم 
دستمزد و توزیع کالای تنظیم بازاری به 
کارگران تاکید کردند.قرار بود در جلسه 
شورای عالی کار، راهکارهای تقویت 
قدرت معیشت کارگران مورد بررسی 
قرار گیرد و پیشنهاد تبدیل بن خواربار 
کارگران از نقدی به غیرنقدی به بحث 

گذاشته شود. 
هــادی ابوی، نماینده کارگران در 
شــورای عالی کار ، به تشریح جزئیات 
ایــن نشســت پرداخــت و گفت: در 
خصوص پیشنهاد غیر نقدی شدن بن 
خواربار کارگران مطلع شــدیم که این 
پیشــنهاد در واقــع از جانب صندوق 
کارآفرینی امید است وجزئیات آن از این 

قرار بود که کارفرمایان وجه چهارصد 
هــزار تومانی بن خواربار را به صندوق 
کارآفرینــی امید واریز کنند و صندوق 
بر اساس ارزش افزوده آن، به کارگران 
کارت اعتباری و تســهیلات با کارمزد 
اندک اختصاص بدهد که این پیشنهاد 
در جلسه مورد مخالفت قرار گرفت و 
رد شــد. گروه کارگری در جلسه روی 
کالاهای تنظیم بازاری که دولت توزیع 
می کند، تاکید داشت و اعلام کردیم که 
دولــت باید در این خصوص به کمک 

خانوارهای کارگری بیاید. 
ابوی ادامه داد: درباره راهکارهای 
تقویت معیشــت کارگران نیز مطالبی 
مطرح و عنوان شد که معیشت کارگران 
با این دریافتی دچار مشکل است. برابر 
آخرین گزارشــها که از سوی نماینده 
کانون عالی شورای اسلامی کار کشور 
ارائه شد، هزینه سبد معیشت کارگران 
به 11.۵ میلیون تومان در ماه رســیده و 
لازم اســت راهکاری در پیش بگیریم 
که دستمزد کارگران ترمیم شود چرا که 

کاهش قدرت خرید کارگران ناشی از 
تورمی است که در جامعه به وجود آمده 
است، از طرفی معتقدیم که کارفرمایان 
هم باید توانایی پرداخت داشته باشند. 
نماینده کارگران در شــورای عالی کار 
با بیان اینکه اگر این تورم کنترل شــود 
نیازی به افزایش دستمزد نیست، اظهار 
کرد: قدرت خرید کارگران باید افزایش 
یابد تا سفره کارگران کوچک تر نشود. 
ابوی در پایــان نیت وزیر کار و معاون 

روابط کار از برگزاری جلســه شورای 
عالی کار را در جهت شــفاف سازی و 
کارگشــایی دانســت و گفت: اگر چه 
جلســه، مصوبه ای در پی نداشت ولی 
کلیات آن مثبت بود و دستاوردی که از 
جلسه حاصل شد این بود که از این پس 
جلسات شورای عالی کار به طور منظم 
و ماهیانه برگزار شــود تا قدرت چانه 
زنی هر دو گروه کارفرمایی و کارگری 

افزایش یابد.

گروه اقتصادی - اقلام اساســی 
همواره کانون توجه مردم بوده اســت 
و در نتیجه مسئولان تنظیم و مدیریت 
بازار همواره درصدد ایجاد آرامش در 
بازار این اقلام بوده و هستند؛ از وزارت 
صمــت و وزارت جهاد گرفته تا بانک 
مرکــزی به عنوان تامیــن کننده ارز و 
مدیران بالا دست وظیفه خود می دانند 

که پاسخگوی مشکلات بازار باشند.
مشکلات بازار اقلام اساسی این 
بار بیش از گذشــته گریبانگیر کشور 
شده است چرا که علاوه بر مشکلات 
تورمی و عوامل داخلی، عوامل مختلفی 
از جمله کرونا و کاهش بارندگی باعث 
شــده تا قیمت این اقلام در بازار های 
جهانی هم افزایش داشته و مشکلات 
داخلی را چند برابر کرده است. افزایش 
قیمتی که عده ای آن را مسیر اختلال در 

تامین غذای جهان می دانند.
ســازمان خواربار و کشاورزی 
ملل متحد )فائو( در گزارشــی اعلام 
کرد، شــاخص قیمت مواد غذایی در 
ماه اکتبر یعنی حدود یک ماه گذشــته، 
برای ســومین ماه متوالی رو به رشــد 
بوده و ۳ درصد افزایش داشــته است. 
این سازمان در بیانیه ای افزایش سالیانه 
قیمت مواد غذایی را ۳1.۳ درصد اعلام 
کرده اســت. این شاخص که تغییرات 
ماهانه قیمت های جهانی محصولات 
غذایی اساسی را اندازه گیری می کند، 
در حال شکســتن رکورد ثبت شده در 

۲011 است.
در گــزارش فائو آمده اســت: 
قیمت گندم در  ماه اکتبر برای پنجمین 
ماه متوالی ۵ درصد و نســبت به سال 
گذشــته ۳۸.۳ درصــد افزایش یافته 
است. کاهش برداشت در کشور های 
اصلی صادرکننده، به خصوص کانادا، 

روسیه و ایالات متحده از جمله دلایل 
افزایش قیمت محسوب می شود.

علاوه بر این افزایش قیمت های 
جهانی، مشــکلات حمــل و نقل در 
شــرایط کرونایی، تحریم و مشکلات 
انتقال ارز و واردات و چندین مشکل 
دیگر هزینه تمام شده واردات را برای 
ما بیش از ســایر نقاط جهان افزایش 
می دهد. علی رغــم اقداماتی که برای 
تامین داخلی نیاز کشــور انجام شده 
هنــوز حدود ۸6 درصــد از نیاز اقلام 
اساســی در کشــور از طریق واردات 

تامین می شود.
بــا وجــود محدودیت های 
تامیــن ارز، واردات کالا برای ما 

گران تر تمام خواهد شد
عباســی معروفان سرپرســت 
معاونــت بازرگانــی وزارت جهــاد 
کشــاورزی در گفت و گو با خبرنگار 
اقتصادی باشــگاه خبرنگاران جوان، 
گفت: بــالا رفتن هزینه هــای تولید، 
افزایــش تقاضا در شــرایط کرونا و 
خشکســالی در کنار هــم بر افزایش 
قیمت اقلام اساســی در دنیا تاثیر گذار 
بوده است. تولید داخل کشورمان هم 
در غله و نهاده های دامی متناســب با 
میزان خشکسالی کمتر شده به طوری 
که تولید گندم ما حدودا نصف شــده 

است.
سرپرســت معاونــت بازرگانی 
وزارت جهاد گفت: ابتدای آبان ســال 
قبل را اگر با امروز کشور مقایسه کنیم 
۷ قلم کالای اساســی که ما وارد کشور 
می کنیم حدودا ۵۲ درصد گران تر شده 
است. پیش بینی ما این است که تا پایان 
سال حدود ۲0 درصد به این رقم اضافه 

شود.
او افزود: ما ســال قبل با ۳ میلیارد 

و ۸00 میلیون دلار 1۳ میلیون تن کالا 
وارد کرده بودیم و امســال با 6 میلیارد 
و ۵00 میلیــون دلار همین میزان کالا 
را وارد کشــور کردیــم. این به معنای 
آن اســت که با وجود محدودیت های 
تامین ارز، واردات کالا برای ما گران تر 

تمام خواهد شد.
معروفان گفت: این تاثیرات کنار 
هم ما را کمــی نگران می کند هرچند 
برنامه ریزی های خوبی انجام شــده و 
مشکلات پیش رو را هم تحلیل کرده 
اســت. واقعیت این است که کالا های 
جهانی گران شــده در حالی که منابع 

ارزی ما هم محدودتر شده است.
اگر چه افزایــش قیمت اعلامی 
توســط فائو غیر قابل انکار اســت و 
تورم ۳1 درصدی دامــن تمام دنیا را 
گرفته و موضوعی جهانی اســت، اما 
این افزایش قیمت برای ما بیش از نرخ 

اعلام شده است.
ایــن افزایش نرخ در حالی اتفاق 
افتاده اســت که ارز مورد استفاده برای 
واردات این اقــلام همواره نرخ ثابت 
۴ هزار و ۲00 تومان را داشــته است. 
بسیاری از کارشناسان دلیل این اتفاق 
را اشــکال در فرآینــد تخصیص ارز، 

فســاد های پشــت پرده آن و انتخاب 
محل اشــتباه برای تخصیــص یارانه 

عمومی می دانند.
سود ارز دولتی بیش از آن 
که به جیــب مردم برود به جیب 

دلال ها رفت
حســین میرزایی نماینده مردم 
اصفهان و عضو کمیســیون اصل ۹0 
مجلــس در این خصوص اظهار کرد: 
ســال ها ارز دولتی برای واردات اقلام 
اساســی تخصیص داده می شد تا نیاز 
مردم جامعه به خصوص اقشــار کم تر 
برخوردار به نرخ معقول تری به دست 
آن ها برســد، اما متاسفانه سود این ارز 
دولتــی بیش از آن کــه به جیب مردم 
برود به جیب دلال ها رفت. کالا هایی 
که با ارز به نرخ یک هشــتم بازار وارد 
می شــدند با قیمت های یک ســوم و 
یک دوم نرخ جهانی به دســت مردم 

می رسید.
او گفــت: این موضــوع پیش از 
این هم مطرح شــده بود که یارانه در 
نظر گرفته شده برای اقلامی مثل نهاده 
باید در حلقه دیگری در زنجیره تامین 
پرداخت شــود تا نظارت بیشــتری 
بر آن وجود داشــته باشــد. این یارانه 

می توانســت به دســت تولید کننده 
یا مصــرف کننده برســد تا شــاهد 
مشــکلاتی مثل ایجاد مافیای نهاده در 

کشور نباشیم.
این نماینده مجلس افزود: با توجه 
بــه میزان افزایش قیمت اقلام وارداتی 
بــا ارز دولتی و تغییــر نرخ جهانی آن 
بدون اغراق متوجه خواهیم شد که ارز 
تخصیص داده شده اثر بخشی لازم را 

نداشته است.
نرخ تورم برای اقلام اساســی در 
کشور ما بیش از سایر نقاط جهان بود 
که دلایل بسیاری را می توان به عنوان 
ریشــه آن اعلام کرد، اما در مجموع به 
نظر می رسد سیاســت ارز دولتی هم 
نتوانسته ما را در اقلام اساسی هم راستا 
با ســایر کشور ها نگه دارد. با توجه به 
صحبت هایــی که از حذف ارز دولتی 
مطرح شــده، تفاوت عملکرد، میزان 
اثربخشــی هر سیاســت را مشخص 

خواهد کرد.
با حذف ارز ترجیحی هزینه 
خانوار در اقلام اساسی افزایش 
می یابد اما دولــت آن را جبران 

می کند
اقتصادی  کارشــناس  دارابــی 

تصریح کرد: اگر بخواهیم سیاست ارز 
دولتی را ادامه دهیم حدود 1۹ میلیارد 
دلار در سال نیاز ارزی داریم در حالی 
که ارز ترجیحی بسیاری از اقلام حذف 
شــده اســت. ۸ قلم کالا ارز ۴ هزار و 
۲00 تومانی دریافت می کنند.او افزود: 
اگر افزایش قیمت های جهانی را کنار 
بگذاریم، افزایش واردات گندم و نیاز 
به پر کردن ذخایر اســتراتژیک نیاز ما 
را افزایش داده است. با فرض فروش 
۸00 هزار بشــکه نفــت، درآمد نفتی 
دولت حدود 1۲ میلیارد دلار می شود 

یعنی حدود 6 میلیارد کمبود داریم.
دارابی گفــت: مهم ترین جایی 

که می توانــد محل تامین ارز باشــد 
سامانه نیما است که حدود 1۵0 هزار 
میلیــارد تومان افزایــش پایه پولی به 
همراه خواهد داشــت. ادامه دار شدن 
ارز دولتی همچنین هزینه ای به همراه 
خواهد داشت. در حالی کل پایه پولی 
ایران ۵10 واحد است یعنی ۳0 درصد 
افزایش پولی به همراه خواهد داشت.

این کارشــناس اقتصادی تاکید 
کــرد: با توجه به تاخیری که در حذف 
ارز دولتی داشتیم قطعا هزینه های مالی 
و اجتماعی به همراه خواهد داشــت. 
خــذف ارز دولتــی افزایش قیمت به 
همراه خواهد داشــت، اما بنا نیســت 

قیمت ها 6 برابر شود.
او ادامه داد: ممکن اســت قیمت 
مرغ طبق قیمــت اعلامی به 60 هزار 
تومان برسد. این میزان در گوشت قرمز 
و لبنیات بســیار کمتر خواهد بود چرا 
که وابســتگی کمی به واردات داریم. 
روغــن، اما افزایــش قیمت  زیادی را 

تجربه خواهد کرد.
دارابی گفت: با حذف ارز به طور 
متوسط هزینه خانوار در اقلام اساسی 
۵0 درصد رشــد خواهد داشت یعنی 
کمتر از ۲۵0 هــزار تومان به ازای هر 
نفر که دولت بــه روش های مختلف 

می تواند آن را جبران کند.

اظهار نظر کارشناسان ؛

ارز ترجیحی با بازار اقلام 
اساسی چه کرد ...

کارشناسان اقتصادی دلیل افزایش قیمت اقلام اساسی با وجود ارز دولتی را اشکال در فرآیند تخصیص ارز
 و انتخاب محل اشتباه برای پرداخت یارانه عمومی می دانند.

مشکلات بازار اقلام اساسی این بار بیش از گذشته گریبانگیر کشور شده است چرا که علاوه 
بر مشــکلات تورمی و عوامل داخلی، عوامل مختلفی از جمله کرونا و کاهش بارندگی باعث 
شده تا قیمت این اقلام در بازار های جهانی هم افزایش داشته و مشکلات داخلی را چند برابر 
کرده اســت. افزایش قیمتی که عده ای آن را مســیر اختلال در تامیــن غذای جهان می دانند.

گروه اقتصــادی - مدیرعامل 
شــرکت آب منطقــه ای هرمزگان 
گفت: تامیــن آب شــرب از منابع 
سطحی فقط تا اسفندماه امکان پذیر 

است.
جمشــید عیدانــی در پنجمین 
جلســه شــورای حفاظت از منابع 
آب اســتان هرمزگان که با ریاســت 
استاندار هرمزگان در سالن جلسات 
اســتانداری برگزار شــد، با ذکر این 
نکته که ســال آبی از مهــر ماه آغاز 
می شــود، اظهار کرد: طی یک و نیم 
ماه گذشــته از ســال آبی جدید در 
حوزه کل مهــران 6۴ میلی متر و در 
حوزه بندرعباس سدیج ۴۴ میلی متر 

بارندگی ثبت شده است.

وی بــا ذکر ایــن نکته که منابع 
آب شیرین اســتان هرمزگان اغلب 
در حــوزه آبریز بندرعباس ســدیج 
هســتند، عنــوان کــرد: در حوزه 
کل مهــران 6۳ درصــد و در حوزه 
بندرعباس سدیج ۷۲ درصد کاهش 

بارندگی داشتیم.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای 
هرمــزگان با ذکر این نکته که ســال 
آبی ۹۸-۹۹ برای اســتان هرمزگان 
بود ابراز داشــت: در این سال ۳۵۴ 
میلی متر بارندگی در حوزه کل مهران 

و ۳۵1 میلی متر در حوزه بندرعباس 
سدیج ثبت شد که در مقایسه با دوره 
بلند مــدت اندازه گیری 10۳ درصد 

افزایش داشته است.
عیدانی بیان داشــت: در استان 
هرمزگان چهار ســد مخزنی بزرگ 
وجــود دارد که در حــال حاضر در 

وضعیت خوبی قرار ندارند.
وی با ذکــر این نکته که آب از 
ســد سرنی به وســیله خط انتقال به 
تصفیه خانه میناب منتقل می شــود، 
خاطرنشــان کرد: آب سد استقلال 

نیز از طریق خط انتقال به شبکه های 
توزیع دشــت میناب می رسد و آب 
اراضی کشاورزی و باغات را تامین 

می کند.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای 
هرمزگان با ذکر این نکته که ورودی 
به سد اســتقلال میناب در سال آبی 
جاری صفر بوده است، تصریح کرد: 
سد اســتقلال میناب ۲6 درصد آب 
دارد که حدود 10 درصد آن نیز حجم 

مرده است.
عیدانی با اشاره به حجم تلفات 

آب در منابع آب ســطحی، گفت: در 
صورت عدم بارش باران تنها تا پایان 
اســفندماه امکان تامین آب شرب از 

منابع سطحی وجود دارد.
وی مطرح کرد: در بازدیدی که 
کارشناسان شرکت در تاریخ 1۳ آبان 
ماه از ســدهای شمیل و نیان داشتند، 
دریاچه ها به صورت کامل خشــک 
بــود و در بدترین وضعیت خود در 

طی چند سال اخیر قرار دارد.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای 
هرمــزگان با ذکر این نکته که ســد 

جگیــن در وضعیــت مطلوبی قرار 
دارد، اظهــار کرد: این ســد حدود 
۷۵ درصد ظرفیــت دارد که حدود 
۳0 درصــد آن حجــم مرده اســت 
 و امــکان بهره بــرداری از آن وجود

ندارد.
عیدانی با اشاره به گزارش های 
ســازمان هواشناســی، تشریح کرد: 
چند مدل برنامه ریزی برای مدیریت 
منابع و مصــارف منابع آبی با توجه 
به پیش بینی های هواشناســی ارائه 
می شــود تا بتوان در شــرایط های 
مختلف تصمیم هــای لازم را اتخاذ 

کرد.
وی با اشــاره حق آبه زیســت 
محیطی پایین دســت سدها، عنوان 

کرد: سال گذشــته در جگین حدود 
۴۲ میلیون متر مکعب رها شد که 16 
میلیون متر مکعب برای کشــاورزی 

مصرف شــد یعنی حدود ۲۵ میلیون 
متر مکعب به عنوان حق آبه زیســت 

محیطی رها سازی شد.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای هرمزگان:

تامین آب شرب از منابع سطحی فقط تا اسفندماه امکان پذیر است

نایب رییس کمیسیون صنایع مجلس:

بدون واردات بازار خودرو همچنان ملتهب می ماند

جزئیات جلسه شورای عالی کار:

پیشنهاد بن غیر نقدی کارگران رد شد
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اداره کل ورزش و جوانان استان در نظر دارد در راستای اجرای ماده 5 قانون تنظیم بخشی از مقررات مالی دولت ، مکان مشروح ذیل را از طریق 
مزایده عمومی و به صورت عقد قرارداد به مدت 12 ماه از تاریخ قرارداد و به بخش خصوصی واگذار نمایند . متقاضیان می توانند جهت دریافت 
اسناد مزایده با بهره گیری از سامانه ستاد از تاریخ 1400/08/17  لغایت 1400/08/22  به مدت 5 روز و جهت ارائه پیشنهاد تا تاریخ 1400/09/02 
به مدت 10 روز به سامانه الکترونیک دولت مراجعه نمایند . ضمناً هزینه نشر آگهی برعهده برنده مزایده می باشد . 33331523 در ساعات اداری 

پاسخگوی متقاضیان می باشد .

*تبصره :
دریافت اسناد از تاریخ 1400/08/17  لغایت 1400/08/22 و مهلت ارائه پیشنهاد تا تاریخ 1400/09/02 آخرین مهلت تحویل 1400/09/03 و افتتاح 

پاکات 1400/09/04 می باشد .

قیمت پایه سالنام مکانردیف
ماهانه)ریال(

مبلغ ضمانت نامه 
آدرسشرکت در مزایده

سالن ژیمناستیک واقع در رسالت شمالی – بعد از چهارراه پردیس بندرعباس1
140060.000.000

بندرعباس36.000.000 ریال
140160.000.000

سالن بدمینتون واقع در مجموعه ورزشی حجاب بندرعباس2
140035.000.000

بندرعباس21.000.000 ریال
140135.000.000

زمین آسفالت )اسکیت( واقع در مجموعه ورزشی حجاب بندرعباس3
140020.000.000

بندرعباس12.000.000 ریال
140120.000.000

اوراق مزایده عمومی تک مرحله ای }1400/5/5{

اداره کل ورزش و جوانان استان هرمزگان

اجاره اماکن ورزشی اداره کل ورزش و جوانان استان هرمزگان

شناسه : 1216947

»نوبت دوم«

ســند مالکیت ششدانگ یک دستگاه آپارتمان نمایشــگاهی واقع در جزیره کیش  تحت پلاک 25029 
 فرعی مجزی شــده از پلاک 24628فرعی از 5621 اصلی ، واقع توســعه نوار سیاحتی – خیابان عبید 

-    طبقه اول واحد 35 تفکیکی به نام شرکت آتیه پارسیس کیش ثبت و صادر زاکانی-قطعه  
گردید. سپس ششدانگ برابر سند قطعی 5401 مورخ 1400/04/09 دفتر خانه 105 کیش به نام خانم 
نجمه حسینی انتقال یافت . نامبرده برابر درخواست بوارده59006875  مورخ1400/07/29منضم به 
برگ استشهادیه مدعی است سند م الکیت بشماره چاپی 720828سری ب سال 99بعلت جابجایی در 
اداره پست مفقود شده و با جستجوی کامل پیدا نشده است لذا باستناد ماده 120 قانون اصلاحی آئین 
نامه قانون ثبت مراتب یک نوبت آگهی می شود تا هر شخص مدعی معامله با وجود اصل سند مالکیت 
و یا سند معامله پلاک مرقوم نزد خود می باشد ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار این آگهی اعتراض 
خود را کتباً به همراه اصل ســند مالکیت و یا ســند معامله به این اداره تسلیم نماید و در صورت عدم 
اعتراض و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت و یا سند معامله در ظرف مدت مقرر قانونی اداره ثبت اقدام 

به صدور المثنای سند مالکیت خواهد نمود.
محمد طایفه نادی- رییس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کیش

آگهی فقدان سند مالکیت  
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